
1 
 

                         P r o t o k ó ł   Nr XVIII/2016 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 21 listopada 2016r. 

 

Przed rozpoczęciem sesji odbyła się prezentacja Pana Komendanta Waldemara Koniecznego 

na temat Programu Walki z Zagrożeniami związanymi z Czadem i Ogniem. Padła propozycja 

pana Wójta zakupu czujników dymu i czadu dla osób starszych i samotnych z terenu Gminy. 

 

Pan dzielnicowy Paweł Wąsowicz przedstawił zagadnienia dotyczące bezpieczeństwa  

na terenie gminy. 

 

XVIII zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.45 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, Pana Wójta, Panią Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik, Dyrektor ZSS 

Krzeszyce panią Barbarę Adamską , dyrektor ZE Kołczyn Panią  Beatę Brzezińska, Dyrektor 

GZEAS Panią Teresę Herman, Pana Tadeusza Dąbrosia Przewodniczącego Rady Powiatu 

Sulęcińskiego, Pana Grzegorza Zawadzkiego Członka Zarządu Powiatu sulęcińskiego 

sołtysów, radcę prawnego Pana Pawła Bogackiego,  

 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 15 radnych; Rada może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pan Radny Roman Kruszakin złożył wniosek, o wykreśleniu puntu 7 z powodu negatywnej 

opinii na komisji. 

 13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się 

Wniosek przeszedł większością głosów  

 

Pani Dyrektor GZEAS Teresa Herman poprosiła o zmianę w punkcie 3 nazwy uchwały. 

 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie opinii w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

2015/2016. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

"Centrum Usług Wspólnych w Krzeszycach" oraz nadania jej statutu. 

4. Podjęcie uchwały w określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Krzeszyce z  

organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2017 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krzeszyce. 



2 
 

8. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 
 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 15 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie opinii w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

2015/2016. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy gminnego Zespołu Ekonomiczno  – 

Administracyjnego Szkół w Krzeszycach i nadania nowego statutu oraz zapewnienia 

wspólnej obsługi na rzecz jednostek organizacyjnych Gminy Krzeszyce. Podjęcie 

uchwały w określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Krzeszyce z  

organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2017 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016r. 

6. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad. 

 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

 

15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 2 

Przyjęcie opinii w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

2015/2016. 

 

Pani Dyrektor GZEAS Teresa Herman przedstawiła zagadnienia zawarte w informacji z 

realizacji zadań oświatowych. 

Pan wójt 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: jakie ma pan propozycje? 

 

Pan Piotr Apanowicz: przedstawił swoja wizję utworzenia ośrodka wypoczynkowego na 

trenie jeziora oraz rekultywacji jeziora. 
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Pan Radny Andrzej Żmijak: z jakich projektów Pan obecnie korzysta? 

 

Pan Piotr Apanowicz: na ten moment nie korzysta z zdanego projektu, gdyż bez wiedzy  

o możliwości dzierżawy nie może się żadne z nich ubiegać. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; przytoczył sytuację pałacu w Rogach i zamknięciu go dla osób 

postronnych, nie chce podobnej sytuacji co do jeziora. 

 

Pan Piotr Apanowicz: czy jeziora ma nadal zostać w takim stanie 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak chciał uzyskać informację dotyczącą jak instytucje takie jak 

nadleśnictwo i ochrona środowiska maja stosunek do tematu jeziora. 

 

Pan Piotr Apanowicz próbował przedstawić swoje stanowisko. 

 

Pani Przewodnicząca: zwróciła uwagę Panu Piotrowi Apanowiczowi na temat jego 

zachowania 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: jest za tym, aby dać szansę na przeprowadzenie inwestycji 

przez Pana Apanowicza, zwarzywszy na to że jezioro stoi odłogiem już od dłuższego czasu  

i nic w tym temacie się nie zmienia. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: na jaki minimalny okres ma być umowa dzierżawy. 

 

Pan Piotr Apanowicz: nie chce wszystkiego przygotować, a później zaraz to oddać. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: kiedy był Pan na miejscu Panie Buczkowski i oglądał stan 

jeziora. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: aby wydzierżawić to jezioro, to rozmowa ma mieć charakter 

wstępny, po zabezpieczeniu wszelkich ewentualności. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: nie muszę go oglądać, aby decydować. Nie można komuś 

przeszkadzać, jeśli chce cos zrobić. 

 

Pan Rany Andrzej Żmijak: zaproponował, aby ten temat przedyskutowany został na komisji. 

 

Pan Piotr Apanowicz wyraził, swoje niezadowolenie z powodu braku decyzji i oświadczył, iż 

złoży ofertę w Lubniewicach. 

 

Pan Wójt: do inwestorów nie można podchodzić podejrzliwie. Jezioro jest zdegradowane  

i należy coś z nim zrobić. Okres dzierżawy musiałby by być około dziesięcioletni. 

 

Pani Sołtys Wioletta Raczkowska –Gołębska przytoczyła problem pałacu w Rogach 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: przez dwa lata gmina dyskutuje z  Nadleśnictwem 

 

Pan Wójt w kwestii dojazdu. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: sesja to nie miejsce na takie dyskusje. 
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Pan Piotr Apanowicz: nie reagował na sugestie Pani przewodniczącej, nie zgodziła się na 

oddanie głosu. I opuścił salę. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: wyjaśnił zasady  odbierania i dawania głosu podczas sesji Rady 

Gminy. 

 

 

 

Ad.3 

Pani Kierownik GOPS Ewelina Banicka – Buksa wyjaśniła wszelkie zagadnienia dotyczące 

uchwały 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVII/105/2016 w sprawie zawarcia  

porozumienia w zakresie powierzenia Gminie Lubniewice zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia i zapewnienia w Środowiskowym Domu  Samopomocy w Lubniewicach miejsc 

dla osób wymagających opieki 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Od tego momentu protokołował Pan Tadeusz Witkowski 

 

Ad. 4  

Pan Radny Andrzej Żmijak przedstawił opinię komisji rewizyjnej dotyczącą skargi Pana 

Piotra Woszczyńskiego. 

 

Pani Anna Waraksa objaśniła zasady przetargów na działki. 

 

 

Pan Radca Prawny Paweł Bogacki:  w tej sprawie nie było żadnych uchybień. 

 

Pan Radny Ryszard Smoliński; w interesie Gminy jest sprzedaż tej  działki. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak odczytał opinię komisji Rewizyjnej w sprawie skargi Pana Piotra 

Woszczyńskiego – skarga jest bezzasadna. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVII/106/2016 w sprawie skargi Piotra 

Woszczyńskiego na działalność Wójta Gminy Krzeszyce. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów  

Ad. 5 

Pani Zastępca Wójta omówiła sprawę przyczyny podjęcia proponowanej uchwały uwag nie 

było 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVII/107/2016 w sprawie uchylenia uchwały 

Rady Gminy Krzeszyce XV/95/2016 z dnia 27.06.2016r. w sprawie określenia zadań  

i obowiązków administratora cmentarzy komunalnych w Rudnicy, Studzionce, Kołczynie  

i w Muszkowie oraz określenia zasad z ich  korzystania. 
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12 glosami za , 0 przeciw i  1wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 6 

Pani Skarbnik omówiła kwestie związane z przyjęciem uchwały, uwag nie było. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVII/108/2016 w sprawie zmiany budżetu 

2016r. 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 7 

Pani Skarbnik wyjaśniła kwestię z jakiego powodu podejmowana jest powyższa uchwała. 

Uwag nie było.  

 

Pani Zastępca Wójta dzisiaj zostały zawiezione dokumenty do Zielonej Góry na konkurs  

w sprawie modernizacji przedszkola w Krzeszycach, jest dużo wniosków, a mało pieniędzy. 

Rozstrzygniecie konkursu nastąpi w marcu 2017. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVII/109/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016-2028. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

Ad. 8 

 

Pani Skarbnik przedstawiła opinię w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Krzeszyce za pierwsze półrocze 2016r. uwag nie było. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Opinia została przyjęta większością głosów 

 

Ad. 9 

 

8 września przeprowadziłem rozmowę z stomatologiem, który proponował otwarcie gabinetu 

w szkole. 

13 września podpisaliśmy umowę na przystąpienie do programu budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Następnie odbyła się rozprawa sadowa w sądzie rejonowym w 

Sulęcinie w sprawie wymeldowania pana Jarosława Jagoddy. 

16 września udzielałem ślubu Państwu  Iwonie Kuz i Piotrowi Pielechowi 

21 września przeprowadziłem rozmowę z Panem Piotrem Wasilewskim. 

22 września moim gościem był pan Sławomir Kordyjalik dziennikarz redakcji informacji, 

działu sportowego i Popołudniówki  Radia Zachód. Po południu spotkałem się w Kostrzynie 

nad odrą z v-ce Prezesem Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna Strefa Ekonomiczna Stanisławem 

Iwanem. 

23 września podpisaliśmy umowę scalającą grunty w wsiach Krzeszyce, Krępiny, Marianki. 
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Wczoraj 26 września odbyła się uroczystość 50-lecia państwa Ścigała   

 

Ad. 10 

 

Pan Radny Dawid Hendzel: od pewnego czasu obserwuję, że mieszkańcy zwożą śmieci obok 

stadionu. Należy temu zapobiec. Należy wyregulować światła pod szkołą zielone świeci zbyt 

krótko. 

 

Pan Wójt wyjaśnił zagadnienie dotyczące śmieci 

 

Pani Sołtys Krystyna Miller : kilka razy prosiłam, żeby informację o sesji przesyłać mailem 

albo sms – nie jest to praktykowane. Pani Parchimowicz tak robiła, a teraz nie jest to 

praktykowane. - podziękowała Panu Wójtowi za docenienie pracy sołectwa. W nagrodę nie 

dostała to co potrzebowała. 

 

Pan Sołtys Tomasz Blatkiewicz: złożył na ręce Pani Przewodniczącej podanie. 

 

Pani Sołtys Wioletta Raczkowska –Gołębska zgłosiła, iż lampy przy ulicy Gorzowskiej  

i Kopernika w Rudnicy świecą do godz. 23 zaproponowała, aby wydłużyć czas ich świecenia. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: na dożynkach źle zaprezentowani zostali starostowie, nikt ich 

nie przedstawił, nikt ich nie widział bo siedzieli na trybunie. 

 

Pan Wójt: starostowie na dożynkach sami zdecydowali gdzie będą siedzieć 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: zgłosił, że nie świeci lampa przy szkole na Malcie. 

 

Pan Radny Jarosław Gajda: jakie plany ma gmina w stosunku do domu pani Woszczyńskiej 

 

Pan Wójt: jest propozycja, aby ten dom przekazać rodzinie, która obecnie mieszka na Malcie 

– jest tam pięcioro dzieci oraz dwie osoby dorosłe. W przyszłości należy zweryfikować 

przydział mieszkań socjalnych na Malcie. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński tablica na cmentarzu jest nie czytelna, nie musi być wszystko 

czytelne, ale przynajmniej ceny. 

 

Pan Radny Zbigniew Kucharski: Co Pan wójt miał na myśli mówiąc do Pana Blatkiewicza, że 

Altlandsberga jedzie Przemysław ,,Mają się w co ubrać i umieją się zachować” 

 

Pan Wójt: ja tego nie powiedziałem,  a w przyszłości sołtysi sami wypracują standardy, kto 

ma jechać. Aby uniknąć nielegalnego handlu zwierzętami, jak w przeszłości zrobił to 

mieszkaniec Rudnej. 

 

Pani Sołtys Marzanna Rzemieniecka: do Altlandsberga powinny jechać dwa sołectwa, jedno 

aby się wystawić, drugie aby zobaczyć jak to wygląda i wiedzieć co robić w przyszłym roku. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: zwróciłem się do Pani Przewodniczącej z pismem na jakiej 

podstawie została przeprowadzona kontrola w klubach ,,Żak” i ,,Pogoń”. Odpowiedz jaką 

dostałem nie jest satysfakcjonująca. 
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Pani Przewodnicząca: zwróciłam się z pismem o odpowiedź i taką dostałam. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: uchwała jednoznacznie informuje, kiedy sprawdza się kluby. 

Nie dopuszczalne są faktury bez opisu. Kontrolujemy tylko dokumenty jakie są w gminie  nie 

kluby. 

 

Pan Waldemar Jarosz: błąd, ze odpowiedzieliśmy na pismo. Pan Pawlak nie powinien żądać 

danych personalnych osób, tego przedstawiać nie można. Dziwne czego się doszukuje, jaki 

będzie jego następny krok. 

 

Pan Radny  Bogusław Pawlak: sprawdzam nie kontroluję – powołuję się na uchwały, które 

pozwalają mi na sprawdzenie nie kontrolę. 

 

Pan Waldemar Jarosz jest to dotacja celowa na podstawie konkursu. Nie pozwolimy, aby ktoś 

kto nie może to robił. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: w uchwale jest napisane jakie dokumenty powinny znajdować 

się w Urzędzie gminy. Musi być faktura z opisem na co jest wydatkowana. Było napisane, iż 

zakupiono żywność, a nie było meczu 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: Pan Pawlak nie miał upoważnienia do kontroli. 

 

Pan Waldemar Jarosz kosimy stadion prywatnymi kosiarkami, to co mam napisać, że paliwo 

do prywatnych kosiarek. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: napisać, że paliwo zostało zużyte do w danym dniu do 

koszenia stadionu. 

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko: wy się kłócicie, a my nie możemy nic powiedzieć 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: Pan Radny Bogusław Pawlak – za daleko idzie skrzywienie 

zawodowe. Wały zostały wykoszone, co będzie robione na drugim wale, czy będzie 

zatrudniony pracownik. 

 

Pan Wójt: chcemy wykorzystać więźniów. 

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko: jakie środki zostały przekazane na nagrody dla sołectw. 

 

Pan Radny Ryszard Smoliński: inne ceny są w intrenecie, a inaczej nam  mówiono, że 

dostaniemy. 

 

Pani Sołtys Wioletta Raczkowska – Gołębska: Warnik miał być 20l, a jest 10l. taki jest 

bezużyteczny. 

 

Pan Sołtys Zygmunt Łankowski: mieszkańcy się pytają co z cmentarzami, czy można 

zorganizować w tym celu spotkanie. 

 

Pan Wójt: proszę zorganizować zebranie, podać termin i ktoś przyjedzie. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: sołtysi są na sesjach, macie porządek i wszystko wiecie. 
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Pani Sołtys Wioletta Raczkowska – Gołębska: Pan Gondek jeszcze wczoraj nie był w  stanie 

wszystkiego wyjaśnić, jest niedoinformowany. 

 

Pani Sołtys Zofia Czarnogrecka: uchwały na sesji nie są czytane jest tylko głosowanie nie 

wiemy o co chodzi w uchwale. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: należy zwracać uwagę, żeby przed podjęciem uchwały 

mogli się wypowiedzieć sołtysi. 

 

Pani Przewodnicząca: było zebranie w Muszkowie i Pan Wójt mówił o cmentarzach, nikt nie 

miał pytań. 

 

Pani Zofia Czarnogrecka: poprosi księdza, aby przeczytał informację o cmentarzu 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński: puśćcie ulotkę informacyjną dla mieszkańców gminy o 

cmentarzach. 

 

Pan Wójt: chce wydać ulotkę na półmetku kadencji i tam zostanie umieszczona informacja  

o cmentarzach. 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XVII sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 18.45 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

Protokołował: 

………………………….. 

/Tadeusz Witkowski  


